
Zápis z 6.schůze VV ČŽL  
 
 
Místo: hřiště Radotín 
Datum: 4.6. 2017 
 
 
Prezence:   Sádlová Linda, prezidentka ČŽL 
                    Drbohlavová Iveta, člen VV 
                    Pečinková Alice, člen VV 
                    Došlá Kateřina, člen VV 
                    Hlavsová Jana, člen VV 
                    Řeháková Jana, člen KK 
 
 

1. Lakrosky pro komisi pro rozvoj 
        Pověření zástupci týmu budou v následujícím týdnu vybírat nepotřebné lakrosky, které budou   
        využity komisí pro rozvoj. Lakrosky budou odevzdány Lindě Sádlové, která zajistí jejich   
        propůjčení nově vznikajícímu klubu v Klatovech.    

 
2. Jednání o podpoře rozvoje lakrosu 

       Linda Sádlová informovala o chystaném jednání se zástupci Prahy 6 a Prahy 11 ve věci   
      rozvoje ženského lakrosu na základních školách. O výsledku jednání podá informaci na příští  
      schůzi VV.   
 
 3.  Změna sídla a jednajích osob za ČŽL 
       Změny sídla spolku a jednajích osob jsou již zaneseny na rejštříkovém soudu. Nová adresa  
       spolku, kterou je třeba uvádět při jednání s našimi dodavateli, je tedy Za lesním divadlem   
       1116/15, 142 00 Praha 4. Za spolek jedná jeji prezidentka Linda Sádlová, sekretář    
       Kateřina Došlá nebo ostatní členové VV na základě udělené plné moci prezidentkou. 

 
5. Finanční podpora U19 reprezentace 

        Členky VV odhlasovaly finanční podporu U19 reprezentace na nákup reprezentačního   
        oblečení pro ME 2018 a MS 2019. Jedná se o nákup triček, kraťasů a batohů.  
        Hlasování : pro : 5, zdržel se : 0, proti : 0.         

 
            6. Informace o ME U 19 v Katovicích 
        Linda Sádlová byla pověřena, že zjistí podrobnější informace o nadcházejícím ME U 19 v   
       Katovicích, aby bylo možné sestavit rozpočet na tuto akci a začít s organizací všeho   
       potřebného. 
 

 7. Zpráva pro bývalé trenéry a asistenty reprezenzací  
      VV prostřednictvím Lindy Sádlové opětovně žádá o spolupráci při vyplnění potřebných    
     údajů a výjezdech a akcích seniorských a juniorských reprezentací. Podrobnější    
     informace byly pověřeným osobám již zaslány !!!  

  
Termín další schůze bude ještě upřesněn a ohlášen. 
 


